
                                                                                                                          

                                        
 

 
 
 
Verslag besloten bestuursvergadering Wijkraad Stadshart/Valkenberg dd. 15 januari 2019, de 
Beijerd, 16.00 uur 
 
 
Afwezig: Jack, Leendert 
 

Mededelingen bestuur:  

1) Nieuwe Mark project,  De Gemeente Breda heeft geluisterd naar de opvattingen van vele 

binnenstadsbewoners die de Avenue bezochten en daar iets achter mochten laten over het 

project Nieuwe Mark. Met name vergroening (of het ontbreken daarvan in het 

oorspronkelijke plan) sprak mensen aan om hier iets over te melden. Gemeente Breda wil de 

kades van de Nieuwe Mark sterk vergroenen en poogt hiervoor subsidie van de EU te krijgen. 

Een buro, Grants Europe, heeft hier de leiding in. Namens de Wijkraad zit Piet hierin, namens 

de bewoners tot nu toe 2 bewoners van de Marquant. 

2) Gesprek met Boaz Adank, zie voor het gesprek met Boaz het bijgevoegde verslag. 

3) Vertrek Ad Brekoo, voorzitter van de Haagse Beemden is na tientallen jaren plots opgestapt. 

Dit betekent een aderlating voor de Haagse Beemden en we zijn onze enthousiaste voorzitter 

van de kerngroep kwijt. Binnenkort praat de kerngroep met de Gemeente over voortzetting 

van de contacten. Noot: inmiddels heeft de Haagse Beemden weer een voorzitter (a.i.) in de 

persoon van Fred de Rooij. 

4) Binnenstad digitaal dicht, de Wijkraad juicht het idee toe dat (een deel van) de binnenstad 

digitaal wordt afgesloten. De keuze voor een systeem is al gemaakt, nu nog de rompslomp er 

om heen (wie mag er in, wie na aanmelding, wie kan achteraf zich nog aanmelden etc.) We 

houden contact met Boaz ter zake. 

5) Valkenberg brief tussen Depla en Adank, helaas is onze brief in het ongerede geraakt, en 

uiteraard weer gevonden. Beleidsmedewerker van Boaz gaat antwoord geven. Overigens 

hebben we met de fietsersbond op 6 februari een gesprek hoe nu verder te gaan. 

6) Betoverend Breda, jullie mening hierover, zie bijlage. Heb overigens een gesprek gehad met 

Maarten Mendelaar hierover. Deze had op het stadskantoor vernomen dat de Wijkraad sterk 

negatief t.o.v. dit evenement stond. Net een klein dorp hier….. 

7) Voortgang gesprek met VvE’s JF Kennedylaan, Tonny geeft aan dat de gesprekken met de 

VvE’s over dit onderwerp vlotten. Henk van de Corput is op de hoogte en nu ook de 

wethouder. Gedachte planning ergens in maart! 

8) Voortgang website, gaat goed, er is een proef versie, Costa houdt de voortgang in de gaten. 
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9) Hoe te vergaderen in 2019, het document is kort besproken, bestuur is het eens met de gang 

van zaken. Tonny, Costa, Nell en Egbert zullen de leiding nemen en zullen in de 

eerstvolgende vergadering aangeven hoe te beginnen. 

10) Rondvraag, Cora geeft aan dat Eugene een amputatie van zijn onderbeen heeft moeten 

ondergaan. De Wijkraad zal hem een attentie zenden. Thomas krijgt een nieuw 

“afscheidspakket” nu het vorige zo’n teleurstelling bleek te zijn. 

11) Piet Maanders geeft aan dat hij inmiddels aan zijn 5e jaar als bestuursvoorzitter is begonnen. 

Hij zal in 2019 overwegen of hij nog langer zal doorgaan. Heeft wel de wens uitgesproken lid 

te willen blijven van de Wijkraad als hij geen voorzitter meer zou zijn. 

Piet Maanders 

 

Vergaderschema 2019 

 

Besloten of met gasten:  15 januari, 19 februari, 19 maart, 16 april, 21 mei, 18 juni, 16 

juli, 20 augustus, 17 september, 15 oktober, 19 november, 17 

december 

Themavergaderingen: nog te bepalen (zoals VvE’s JF Kennedylaan) 

In gesprek met de Wijkraad: nog te bepalen 


